
Protokół nr 3/III/2014

z obrad sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 30 grudnia 2014 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 12:00

Zakończenie obrad –  godz. 13.30

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy Krystyna Stępniewska, Radca Prawny Wawrzyniec Rybak i sołtysi z terenu Gminy Trąbki

Wielkie.

Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  na  podstawie  listy  obecności,  że  brakuje  Radnego

Mariana Płotki.  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.  Listy obecności  radnych i

sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

CZĘŚĆ I

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z I i II zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2014 –  referuje Pani
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2029 –
referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie powołania  Komisji  Statutowej  –  referuje  Przewodniczący  Rady
Z. Leszczyński
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6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  i  zasad  ustalania  rozliczania  dotacji  celowej  dla
podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje
Wójt Gminy Błażej Konkol.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką
Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego
przekazania  środków  pieniężnych  na  zakup  nowego  środka  transportu  służbowego  z
przeznaczeniem do użytkowania przez funkcjonariuszy Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich,
Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim- referuje Wójt Gminy Błażej Konkol.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Wystąpienia sołtysów;

10. Wolne wnioski.

CZĘŚĆ I  Spotkanie opłatkowe.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Józef Sroka – wnosi o wykreślenie punkt 5 dot.  podjęcia uchwały 

w sprawie powołania Komisji Statutowej z uwagi na ograniczony czas dzisiejszej sesji.

Przewodniczący Rady poddał powyższy wniosek pod głosowanie. Spytał, kto jest za 
wykreśleniem w/w punktu z porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Głosowanie:
Za – 14
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie wykreśliła punkt 5 z porządku obrad.

Przewodniczący Rady przedstawił aktualny porządek obrad z uwzględnionymi zmianami:

CZĘŚĆ I

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z I i II zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2014 –  referuje Pani
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2029 – referuje
Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  i  zasad  ustalania  rozliczania  dotacji  celowej  dla
podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje
Wójt Gminy Błażej Konkol.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką
Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego
przekazania  środków  pieniężnych  na  zakup  nowego  środka  transportu  służbowego  z
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przeznaczeniem do użytkowania przez funkcjonariuszy Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich,
Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim- referuje Wójt Gminy Błażej Konkol.

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Wystąpienia sołtysów;

9. Wolne wnioski.

CZĘŚĆ II Spotkanie opłatkowe.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

• Przyjęcie protokołu z I i II   zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie  .

Przewodniczący     Rady-  poinformował, że  do Biura Rady nie zgłoszono uwagi w sprawie protokołu.

Radny Andrzej Zarzycki – zwrócił się z prośbą, o dostarczanie  protokołu w  formie pisemnej 
celem zapoznania się z jego treścią z uwagi na to, że ma problem – tak jak wcześniej już 
zgłaszał – z odczytaniem tekstu z komputera.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że protokół  był przygotowany do wglądu w Biurze 
Rady. Prosi, aby Radni, którzy mają problem z odczytaniem protokołu z komputera lub nie mają 
dostępu do formy elektronicznej zapoznawali się z treścią protokołu w  Biurze Rady. Kolejno spytał 
Radnych, kto jest za przyjęciem protokołu z I i II zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 
Obecnych podczas głosowanie było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  przyjęła protokoły  z I  i  II  zwyczajnej  Sesji  Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2   Informacja     Wójta     Gminy     Trąbki     Wielkie     o     pracach     między     sesjami     Rady     Gminy.

Wójt Gminy Błażej Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. W  minionym okresie
uczestniczył:

- w zebraniu sołeckim w Warczu – wybór sołtysa i rady sołeckiej;

- w spotkaniu z Zarządem Związku Nauczycielskiego dot. oświaty;

- w spotkaniu z firmą zajmującą się odzyskiwaniem podatku VAT- gmina stara się o zwrot
podatku VAT za okres 5 lat;

- w IV konkursie „Powiatowy Stół Bożonarodzeniowy" – skierował podziękowanie do Pani
Elżbiety  Pylińskiej  za  zaangażowanie  w  przygotowanie  ”  Powiatowego  Stołu
Bożonarodzeniowego”;
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-  w  spotkaniu  z  firmą  zajmującą  się  wywozem  odpadów  komunalnych.  Umowa  z
przewoźnikiem  zostaje  przedłużona  na  kolejne  trzy  miesiące.  Prawdopodobnie  będzie
należało zrezygnować z pojemników do segregacji;

- w posiedzenie Rady społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia;

- w spotkaniach wigilijnych w placówkach oświatowych na terenie gminy Trąbki Wielkie,

-  spotkanie  z  Dyrektorem Wydziału   PKP dot.  przejęcia  lokalu  –  pustostanu  -   na  cele
mieszkaniowe.

- spotkanie z rodzicami puntu przedszkolnego  w Sobowidzu;

- kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach – w sumie 5.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy.

Pytań nie zgłoszono.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2014

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Poinformowała, że zmiany są dokonane na koniec roku budżetowego w związku z tym, że
zmniejszyły  się  niektóre  zadania  po  stronie  dochodów jak  również  po  stronie  wydatków
niektóre  inwestycje   zostały  zakończone,  niektóre  inwestycje  zostały  przeniesione  do
realizacji na kolejny 2015 rok. Z uwagi na to, dokonano tych wszystkich zmian.

Przewodniczący spytał, czy ktoś zgłasza uwagi. Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr III/12/2014 w w/w sprawie.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2029.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 
Poinformowała, że uchwała ta jest konsekwencji podjętych zmian w uchwale przed chwilą 
podjętej.

Przewodniczący spytał, czy ktoś zgłasza uwagi. Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 10

Przeciw –   0
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Wstrzymało się –   4

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr III/13/2014 w w/w sprawie.

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania rozliczania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował,
że uchwała dotyczy kwestii dofinansowania żłobków i klubów dziecięcych. Dofinansowanie
w sprawie żłobków będzie wynosiło 200 zł. miesięcznie do jednego dziecka  a w przypadku
klubu dziecka - będzie to kwota dofinansowania w wysokości 100 zł miesięcznie do jednego
dziecka. Dofinansowanie będzie dotyczyło okresu: od 1 stycznia 2015r. do połowy 2015r. Od
połowy  2015r.  będzie  dofinansowanie  ze  środków  zewnętrznych  dla  podmiotów
świadczących tego typu usługi.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza uwagi. Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr III/14/2014 w w/w sprawie.  

Ad 6  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Komendą
Wojewódzką  Policji  w  Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu
Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego środka transportu
służbowego  z  przeznaczeniem do  użytkowania  przez  funkcjonariuszy  Komisariatu  Policji  w
Trąbkach Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował,
że Komendant Powiatowy Policji zwrócił się do Gminy z prośbą o  dofinansowanie zakupu
nowego  pojazdu  służbowego  na  cele  funkcjonowania  Komisariatu  Policji  w  Trąbkach
Wielkich,  który  obejmuje  dwie  gminy:  Gminę  Trąbki  Wielkie   i  Gminę  Pszczółki.
Mieszkańcy  często  na  zebraniach  wiejskich  zgłaszają,  aby  policja  częściej  patrolowała
poszczególne sołectwa, aby mierzyła prędkość pojazdów, dlatego też jedną z najistotniejszych
w tej chwili potrzeb jest zakup nowego samochodu. Zakup zostałby dokonany w korporacji
wraz z gminą Pszczółki. Prosi o podjęcie powyższej uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przejął prowadzenie sesji. Spytał, czy ktoś zgłasza uwagi. 
Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr III/15/2014 w w/w sprawie.  

Ad 7 Interpelacje i zapytania radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje
i zapytania radnych.

Ad 8 Wystąpienie sołtysów.

• Pani Wioleta Frydrych Sołtys wsi Trąbki Wielkie- spytała o termin odbioru odpadów 
komunalnych.

• Wójt  Gminy poinformował,  że  są  ustalone  nowe  terminy  odbioru  odpadów
komunalnych. Informacja jest już przygotowana. Nie zna na pamięć tych terminów.
Każdy  z  sołtysów  otrzymał  informację  należy  się  z  nią  zapoznać.  Dodatkowo
zaznaczył, że umowa jest z firmą, która obecnie wywozi odpady komunalne. Umowa
jest  na  czas  określony –  3  miesiące,  następnie  będzie  należało  ogłosić  przetarg  i
wyłonić  nowego  wykonawcę  do  świadczenia  tego  typu  usług.  Przetarg  zostanie
ogłoszony najprawdopodobniej na okres 2 lat. Obecnie cena jest jedna za świadczenie
usługi odbioru śmieci i wywożenie ich do Tczewa, ale od połowy roku zmieni się
przepis  i  Gmina  będzie  musiała  oddzielnie  płacić  do  Tczewa i  przewoźnikowi  za
wywóz odpadów komunalnych.

• Pan Adam Wiński Sołtys wsi K  łodawa – zgłosił nieczynne lampy na całej długości
wsi Kłodawa.

• Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że jeżeli chodzi o lampy oświetleniowe
to prosi sołtysów o spisanie numeru słupa oświetleniowego, na którym lampa się nie
świeci  i  podać  numer  ten  do  Urzędu  Gminy  do  Działu  Inwestycji  do  Pani  M.
Bogdanowicz lub bezpośrednio do Zakładu ENERGA w Sopocie.

• Wójt Gminy Błażej  Konkol poinformował,  że 6 stycznia 2015 r.  o godz.  16.00 w
Świetlicy w Mierzeszynie jak organizowane spotkanie opłatkowe dla rolników. Prosi
wszystkich sołtysów o zaproszenie rolników i zachęcenie do udziału w tym spotkaniu.

Ad 9 Wolne wnioski.

 Radny K.  Kusaj –  prosi  o  zwracanie  uwagi  na  ciężarówki,  które  pojawiły  się  na
terenie  gminy.  Ostatnio  udało  się  zatrzymać  dwa  samochody  ciężarowe,  które
przyjechały do gminy Trąbki Wielkie – policja sprawą się zajęła, dzięki czemu kolejne
5 – 6 wywrotek trafiły prawdopodobnie do miejscowości Siwiałka a nie do naszej
gminy.  

 Wójt Gminy Błażej Konkol – zwrócił się z prośbą do radnych, aby zapoznali się z
projektem budżetu gminy na 2015 rok, będzie on omawiany na posiedzeniu Komisji
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Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Gminy.  Poinformował,  że
ustawodawca szykuje Gminą dodatkowe zadania związane z tym, co gmina będzie
musiała  robić  a  mianowicie  melioracja  szczegółowa  -  ma  być  to  zadanie  własne
gminy. W dalszej części wypowiedzi wyjaśnił że melioracja szczegółowa, to są cieki
wodne, rowy  - tym ma się zająć gmina. Dodatkowo zaznaczył, że chciałby radnym
przedstawić jak wygląda Regionalny Program Operacyjny na 2014/2020 w kontekście
naszej  Gminy i  zadań,  które zostały w nim zapisane.  Być może część zapisanych
programów uda się zrealizować w obecnej kadencji Rady Gminy. Poinformował, że
gminę  na  pewno  czeka  kontrola  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  która
najprawdopodobniej rozpocznie się w miesiącu marcu.

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy poruszył temat zatrudniania firmy do odzyskania
podatku VAT. Uważa, że nie jest konieczne zatrudnianie firm do odzyskania podatku
VAT a  Gmina sama powinna się tym zająć, księgowość ma całą dokumentację więc
ma pełny do tego dostęp.  

 Wójt Gminy wyjaśnił, że nie jest to takie proste, nie jest to 20 faktur, idzie to w setki
faktur. Wszystko należy przeanalizować, każdą fakturę należy wyspecyfikować, czy
jest związana ze sprzedażą opodatkowaną, czy zwolnioną. Dodatkowo jeżeli związane
jest  ze  sprzedażą  opodatkowaną  to  jaką.  Gmina  nie  jest  przedsiębiorstwem,  które
dokonuje  sprzedaży  opodatkowanej.  Trzeba  być  wysokiej  klasy  specjalistą,  aby
wiedzieć w jakiej części można odliczyć podatek VAT.

 Przewodniczący  Rady  Gminy nawiązał  do  wspomnianej  w  wypowiedzi  wójta  –
melioracji  szczegółowej, która ma zostać zadaniem własnym gminy. Spytał, czy w
związku z tym, będzie narzucone na mieszkańców obciążenie finansowe.

 Wójt  Gminy Błażej  Konkol -   poinformował,  że  właściciele  gruntów przez  które
przebiegają  te  melioracje  szczegółowe  –  rowy,  będą  obciążeni  kosztami.  Gmina
będzie musiała zająć się ściąganiem tych należności i  zlecać wykonanie tych prac.
Podobnie  funkcjonowały  spółki  wodne.  Obecnie  jest  taka  sytuacja,  że  melioracje,
które są w zakresie gminy – czyli robót gminnych, są czyszczone a rowy podstawowe
leżą odłogiem, co w konsekwencji  nic nie pomaga ponieważ rowy znajdujące się na
polach nie są czyszczone i dlatego woda nie spływa.

 Pan A  ndrzej Dończyk Sołtys wsi Czerniewo – stwierdził, że mieszkańcy wyczyściliby
rowy, ale cieki główne nie są czyszczone. Podał przykład sołectwa, gdzie  rów główny
był czyszczony pierwszy raz w zeszłym roku po 26 latach, gdzie wszystkie cieki - te
które były szczegółowe - pozarastały bo nie było odbioru. Dodatkowo zaznaczył, że
Jeszcze nie zrobiono to na pozwoleniu na budowę a na zwykłym pozwoleniu wodno –
prawnym, gdzie można pogłębić o 15 cm. po 25 latach. Jaki jest tego efekt?  po roku
czasu należy ponownie czyścić.

 Wójt Gminy Błażej Konkol – zaznaczył, że melioracji zależnych od Wojewódzkiego
Zarządu Melioracji zostało dosyć dużo zrobionych.

 Radna M. Łabędzka – spytała o pojemniki na odpady komunalne. Przypomniała, że
wójt wcześniej informował, że być może mieszkańcy będą właścicielami pojemników
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na odpady komunalne, czyli wykupią te pojemniki. Na dzień dzisiejszy nie wszyscy
mieszkańcy  otrzymali  nowe  pojemniki  na  odpady  komunalne,  niektórzy  dostali
używane  a  niektórzy  z  mieszkańców mają  zepsute  pojemniki.  Niektóre  pojemniki
zostały już uszkodzone przez przewoźników, którzy ich nie chcą wymieniać. Kolejne
pytanie dotyczyło  tego,  dlaczego mieszkaniec musi  ponosić  całą  opłatę  za wywóz
odpadów komunalnych, jeżeli śmieci nie zostały odebrane.

 Wójt Gminy Błażej    Konkol – obecny system, który został wprowadzony polega na
zasadzie opłaty, każdy z mieszkańców wnosi określoną wysokość opłaty na rzecz tego
całego  systemu.  Wnoszona  opłata  nie  dotyczy  tylko  odbioru  odpadów  a  dotyczy
również utrzymania PSZOKu. Wszyscy musimy się na to złożyć, a każdy ma prawo
za darmo odpady komunalne wywieść do tego punktu. Mieszkaniec musi tę opłatę
ponieść, w efekcie śmieci te i tak muszą zostać od niego zabrane i tak, jeżeli nie to jest
kolejne  pytanie  –  co  się  z  nimi  stało.  Jeżeli  nawet  firma  się  spóźni  z  odbiorem
odpadów komunalnych, to mieszkaniec może wynająć sobie firmę wywozową, która
wystawi rachunek za wywóz odpadów komunalnych i wówczas taka osoba zwraca się
do Urzędu Gminy o zwrot tej kwoty.

 Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy jeszcze Rada Gminy będzie miała czas na
rozmowy  na  posiedzeniach  komisji  stałych,  na  temat  odbiorów  odpadów
komunalnych przez firmy, które złożą ofertę.

 Wójt Gminy Błażej Konkol: myślę, że tak jest to kwestia przygotowania specyfikacji
przetargowej.  W  specyfikacji  przetargowej  musi  być  wszystko  zawarte.  Jeżeli
cokolwiek tam dodamy, czy odejmiemy to będzie miało wpływ na cenę i  na ilość
oferentów. Cena, która została zaoferowana w tegorocznym przetargu przez obecnego
przewoźnika  była  ceną  dwukrotnie  wyższa  niż  ostatnio.  To  było  w  ogóle  nie  do
przyjęcia. Inne firmy w ogóle nie startowały.

 Wiceprzewodniczący Rady J. Sroka: spytał, czy firma wywożąca odpady komunalne
dobrze  sobie  wyliczyła  poniesione  koszty  w  zamian  za  postawiony  pojemnik  a
kupowanie worków.

 Radny  J.  Selka: zwrócił  uwagę  na  zniszczone  pojemniki  przez  firmę  wywożącą
odpady komunalne.

Przewodniczący Rady  z uwagi na wyczerpanie tematów zamknął III zwyczajną sesję rady gminy,

podziękował wszystkim za czynny udział i zaprosił Wszystkich obecnych na II część sesji dotyczącą

spotkania opłatkowego.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

(-) Katarzyna Czyż                      (-) Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów i gości,
2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr III/12/2014- III/15/2014
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